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Acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 28 d’abril de 2022 
 
A la sala de sessions de l’Ajuntament, a les 18.33 hores del dia 28 d’abril de 2022, en 
Audiència pública prèvia al Ple, sota la presidència de l'alcalde i amb els regidors i regidores 
següents:  
 
President: 
Sr. Jaume Oliveras i Maristany, Alcalde (ERC-AM-AM) 
 
Tinents i tinentes d’alcalde: 
Sra. Sílvia Folch Sánchez, tinenta d’alcalde primera (ERC-AM-AM) 
Sr. Ernest Suñé Nicolás, tinent d’alcalde segon (PSC-CP), s’incorpora a la sessió en el 
moment en què figura al cos de l’acta. 
Sr. Ricard Plana Artús, tinent d’alcalde tercer (ERC-AM-AM) 
Sra. Maria Llarás Vázquez, tinenta d’alcalde quarta (PSC-CP) 
Sra. Cristina Ramos Santamaria, tinenta d’alcalde cinquena (ERC-AM-AM) 
Sra. Anna Torrijos López, tinenta d’alcalde sisena (ERC-AM-AM) 
 
Regidors: 
Sr. Sergio González Fernández, regidor (ERC-AM-AM) 
Sra. Neus Tallada Moliner, regidora (ERC-AM-AM) 
Sr. Albert Alfaro Giró, regidor (ERC-AM-AM) 
Sra. Yulay Martínez Castillo, regidora (ERC-AM-AM)                     
 
Sra. Neus Villarrubia del Valle, regidora (Fem Masnou)  
Sra. Isabel Redaño Andrés, regidora (Fem Masnou) 
 
Sra. Mònica González Huerva, regidora (PSC-CP) 
 
Sr. Francisco Avilés Salazar, regidor (Cs) 
Sra. Stella Parodi Barriga, regidora (Cs)       
                                    
Sra. Mireia Noy Oliveras, regidora (CUP-AMUNT), s’incorpora a la sessió en el moment en 
què figura al cos de l’acta. 
 
Secretari general:  
Sr. Gustau Roca Priante 
 
S’excusa per la seva absència:  
Sra. Meritxell Blanch Daura, regidora (JxCAT-UNITS)  
 
 
 
 
 
 
Es desenvolupa l’Audiència pública com segueix:  
 
1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 17 de 
març de 2022. 
 
S’aprova l’acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 17 de març de 2022 per 
assentiment. 
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2. Torn d’intervencions.  
 
Primera intervenció 
 
La veïna amb número de registre 01, exposa que no pot circular per la vorera del seu carrer 
amb el cotxet on porta els seus dos nets perquè és estreta i ha de baixar a la calçada amb el 
perill que això suposa.  
 
A les 18.34 hores, s’incorporen a la sessió el senyor Ernest Suñé i la senyora Mireia Noy. 
 
Explica que davant de casa seva, al número 33, hi ha un solar amb moltes herbes que és un 
perill d’incendis. I que la vorera s’ha d’arreglar. Ja ha caigut tres vegades a causa del seu 
mal estat. També demana que podin bé l’arbre que hi ha davant de casa seva perquè les 
fulles s’enganxen als peus. 
 
El senyor Ricard Plana respon que l’amplada de la vorera és de 1,20 i 0,80 metres en el 
punt on hi ha escocells, de forma que permet el pas de cadires de rodes però no de cotxets 
amples. 
 
La veïna prega que es treguin les herbes i pregunta per l’origen de les finques del davant. 
 
El senyor Ricard Plana respon que és el resultat de vàries cessions a l’Ajuntament i que en 
aquesta zona hi havia el primer projecte d’horts urbans però no es va poder executar aquí 
perquè és una zona verda que ha de ser per un ús lliure no com el dels horts. 
 
La veïna manifesta que més avall hi ha unes cases que són un perill en cas de riuada. 
 
L’Alcalde respon que han passat la llista d’incidències que ha comentat a Manteniment.  
 
Segona intervenció 
 
El veí amb número de registre 02, exposa en relació a les obres d’urbanització dels carrers 
Pallars i La Selva que el seu boc limita amb el carrer Pallars on tenen una zona comuna. El 
projecte inicial dividia la zona privada de la pública i permetia que el carrer avoqués l’aigua 
cap al carrer, ara en canvi amb el nou projecte, l’aigua cau cap a l’edifici que és on s’està 
fent una jardinera. 
 
Demana que s’instal·li el mur com estava i es respecti la distancia privada i es tregui la 
jardinera i es deixi pla per evitar la humitat en dies de pluja. 
 
El senyor Ricard Plana explica que el projecte es va sotmetre a informació pública i es van 
mantenir dues reunions amb els veïns i no hi va haver cap al·legació. En referència al mur 
del carrer Pallars les comunitats dels números 26 al 30 i 32 hi estaven d’acord i van signar 
una autorització per eliminar el mur. Afegeix que a la zona més propera al núm. 26 en lloc de 
portar el paviment fins arran del bloc es va decidir fer una jardinera per donar més privacitat 
a qui hi te allà una finestra, però si la comunitat vol que es pavimenti no hi veu cap 
problema. Explica que quan es va obrir la rasa es va impermeabilitzar el bloc i com que ara 
les obres no estan acabades és possible que el problema de la filtració sigui per aquest 
motiu. Insisteix que si la comunitat vol que es pavimenti en lloc de fer la jardinera es pot fer.  
 
El veí respon que la nova presidenta és la que viu als baixos. I que consideren millor el 
paviment que la jardinera i que el mur ara està més a prop de l’edifici que abans. Demana 
que sigui més alt el mur per evitar els problemes d’incivisme. 
 
El senyor Ricard Plana respon que és el mur de la jardinera i no un mur nou. Però que ho 
poden canviar. 
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Tercera intervenció 
 
La veïna amb número de registre 03, exposa en relació a la urbanització de Santa Madrona 
que el problema no és de tamany sinó de conservació. Amb una  vorera de 80 centímetres 
es pot passar però hi ha arbres de fa molt de temps que no els van triar ells -van callar i van 
pagar- i que s’haurien de treure. Afegeix que per sota hi passa aigua, llum, gas i 
clavegueram. I que hi ha voreres aixecades 15 i 20 centímetres amb el risc que això suposa 
per la integritat de les persones. No es pot permetre que zones amb voreres amples es facin 
per vianants i en canvi a Santa Madrona no es mantinguin. 
 
Explica que al Parc dels Vivers a la zona de la guingueta hi falta llum. 
 
Manifesta que es criminalitza els vehicles i que mentre el senyor Musk porta vehicles a la 
lluna, al Masnou has d’anar buscant els carrers pels canvis de direcció. 
 
En relació a la il·luminació de Santa Madrona manifesta que és molt dolenta, que s’han de 
canviar bombetes i posar-les que facin més llum i canviar cinc fanals antics de l’Av. 
Kennedy. 
 
Demana pantalles acústiques a l’autopista ja que es treu l’N-II i tot el soroll va cap a 
l’autopista tenint en compte que ara ja no es de peatge. 
 
Finalment, explica que quan et treus el carnet de conduir aprens que hi ha carrers preferents 
i carrers subordinats, com és el cas del carrer Califòrnia on s’ha instal·lat un senyal de trànsit 
nou que tapa dos altres senyals. Senyals que no es respecten. A més hi ha dos stops en la 
mateixa cruïlla. 
 
La senyora Sílvia Folch que s’està realitzant un estudi integral del barri de Santa Madrona i 
que ara s’estan fent petites actuacions al carrer Girona. 
 
I, en no haver-hi més assumptes per tractar, el senyor Jaume Oliveras i Maristany conclou la 
sessió, que finalitza a les 19.02 hores. 
 
El Masnou, a la data de la signatura electrònica 
[Firma01-01]     [Firma02-01] 
 
 
 
 
 
 

Codi de verificació electrònic: e60c2811-b8e4-4ecc-8a2a-f968f952140c 
 

El secretari general
GUSTAVO ADOLFO ROCA PRIANTE
20/05/2022

El president
JAUME OLIVERAS MARISTANY
20/05/2022


